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SCHRIFTELIJKE VERVOLGVRAGEN POPULIEREN SONSBRUG 

 

1. Wij hebben via inwoners van de Sonsbrug een brief van de gemeente West Betuwe 

ontvangen waarin de onmiddellijke kap van 22 acuut gevaarlijke bomen wordt 

aangekondigd. Waarom is de Raad niet op de hoogte gesteld van deze brief? 

2. In de brief van de gemeente wordt verwezen naar een extern onderzoek dat in de 

beantwoording van de vorige schriftelijke vragen van LLB al is aangekondigd. Wij 

verzoeken u om een kopie van dit onderzoek aan de Raad te overleggen zodat de 

Raad kennis kan nemen van de gezondheidstoestand van deze bomen en waarom 

zij acuut gevaarzettend zijn. 

3. Hoe is het gesteld met de gezondheidstoestand van de populieren die niet zijn 

gekapt: zijn niet niet acuut gevaarzettend en welke garantie kan het college geven nu 

we weten dat er 36 populieren wel gevaarlijk zijn geweest? 

4. Is over het externe onderzoek en de 22 gekapte populieren overleg geweest met de 

provincie Gelderland en waarom hoefden deze 22 populieren niet te wachten op het 

vleermuizenonderzoek? 

5. Is de provincie Gelderland nog steeds van mening dat ten aanzien van de overige 

populieren die er nog staan moet worden gewacht op het vleermuisonderzoek en zo 

ja: waarom? 

6. Hoe weet het college zeker dat bij de populieren die in de buurt van de percelen van 

de klagers staan snoeien voldoende is nu we weten dat 36 populieren gevaarzettend 

zijn geweest? 
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